
 

 
 

  
 

  

Jaarverslag van vereniging De Oude Dorpskern over het jaar 2022 
 
Algemeen: 
 
Vergaderingen en bijeenkomsten  
In 2022 was de bestuurssamenstelling als volgt: 
Voorzitter/portefeuilles Tuinmarkt, Historische rondwandelingen en Torenklimcie.:   

Pieter Jan Barnhoorn 
Vicevoorzitter/portefeuilles Cultuur, Leefbaarheid, Kerstwandelingen en Sfeerverlichting:  

Frans Bruinzeel 
Bestuurslid/portefeuille Erfgoed:     Karel Reekers 
Bestuurslid/portefeuille PR en Communicatie:     Ingrid Slabbaert 
Penningmeester:        Wil Steenvoorden 
Secretaris:        Thea Janson 
 
Het bestuur heeft in 2022 tien keer vergaderd. In een aparte bijeenkomst hebben we stil gestaan 
bij de ‘democratie’ in onze vereniging. Daarnaast is er twee keer, in maart en oktober, 
gezamenlijk overleg gevoerd met de voorzitters van onze commissies. Tussentijds houden de 
portefeuillehouders contact met de voorzitters en zijn zij regelmatig aanwezig bij commissie- 
overleggen. 
 
Op 28 maart hielden was er na ruim twee jaar weer live een algemene ledenvergadering. Helaas 
viel de opkomst tegen, hooguit 10% van de leden was aanwezig. Een dergelijke opkomst is niet 
ongebruikelijk, maar wel jammer. De digitale ALV’s in 2020 en 2021 genoten meer 
belangstelling.   
 
Contacten met leden 
 
Besluitvorming  
Tijdens de algemene ledenvergadering werd de kwaliteit van de bestuurlijke besluitvorming en 
het democratische gehalte van de vereniging aan de orde gesteld. Er werden enkele zeer 
kritische opmerkingen gemaakt over de totstandkoming van besluiten en standpunten van het 
bestuur. Gelukkig bleek bij de meerderheid van de aanwezigen vertrouwen te zijn in het bestuur, 
maar er werden ook enkele verbetersuggesties meegegeven:  
- bij de jaarbegroting ook een inhoudelijk jaar(beleids)plan schrijven 
- vaker (digitale) ledenpeilingen organiseren 
- vaker voorstellen voorleggen aan de ALV. 
 
Deze suggesties hebben er toe geleid dat in het najaar een extra nieuwsbrief met een enquête 
over besluitvorming is rondgestuurd. Aan alle leden hebben we drie vragen voorgelegd. 135 
leden hebben gereageerd op de vragen met de volgende reacties:  
 

Vragen Ja Geen 
mening 

Nee 

Bent u tevreden met de huidige wijze van besluitvorming binnen de 
vereniging? 

79 45 10 

Deelt u de mening van het bestuur dat onze voornemens uw 
betrokkenheid bij de vereniging zullen verbeteren?  

103 21 10 

Deelt u de mening van het bestuur dat de invoering van een 
jaarplancyclus uw betrokkenheid bij de vereniging zal verbeteren?  

100 24 10 

 
Een aantal leden heeft een toelichting gegeven bij hun antwoord. Die toelichting vind u in de 
bijlage. 

 



 

 
 

  
 
 

  

Op basis van deze antwoorden hebben wij geconcludeerd dat we over het algemeen op de juiste 
manier handelen, maar dat meer transparantie door te gaan werken met een jaarplan en vaker 
ledenpeilingen te houden op prijs wordt gesteld. In 2023 gaan we hier mee aan de slag. 
 
PR en Communicatie 
In het jaar 2022 zijn Kernpunten 102 en 103 verschenen. De redactie is versterkt met Helmus 
Wildeman en ondanks hun pensionering en aftreden zijn Dirk Jan Booij en Babs Cassee 
redactielid gebleven. Naast de publicatie van Kernpunten versturen wij maandelijks een 
nieuwsbrief met wetenswaardigheden, aankondigingen en reminders. 
 
Vrijwilligers  
In 2022 waren binnen onze vereniging een redactieteam voor Kernpunten en zes commissies 
actief: de commissie Historische rondwandelingen, de commissie Tuinmarkt onder de LInden, de 
Torenklimcommissie, de commissie Muzikale Kerstwandeling, de commissie Erfgoed en de 
commissie Kinderkerstwandeling. Deze commissies worden bemenst door vrijwilligers.  
Daarnaast kent de vereniging een aantal vrijwilligers die hand- en spandiensten verlenen, 
bijvoorbeeld bij het beheer van de muziektent en bij het schrijven, redigeren en fotograferen 
voor Kernpunten.  
Alle ruim veertig vrijwilligers zijn onmisbaar voor onze vereniging en we hebben daarom met 
Kerst, zoals ieder jaar, als blijk van waardering een mooie attentie uitgereikt!  
 
Externe contacten en relaties 
Gemeente 
De landelijke overheid en onze gemeente zijn al meerdere jaren bezig met het ontwikkelen van 
een omgevingsvisie. Dit blijkt een complex proces te zijn waarvan de invoering al enkele malen is 
uitgesteld. Vorig jaar is door onze vereniging een zienswijze ingediend en gedurende 2022 heeft 
het bestuur de ontwikkeling kritisch gevolgd m.n. vanuit het belang van behoud van erfgoed en 
leefbaarheid in onze dorpskern. Dit is geen gemakkelijke opgave gebleken.  
 
We zijn met de gemeente in gesprek over de beveiligingskosten van onze evenementen zoals de 
tuinmarkt en de kerstwandelingen. De eisen aan beveiliging zijn verhoogd en daarmee de kosten 
die we als vereniging moeten maken. In 2023 wordt een nieuwe subsidieregeling verwacht.  
 
Tevens zijn we met de gemeente in gesprek over meer eenheid en stijl in de lantaarnkappen in 
onze oude kern. Naar aanleiding van suggesties tijdens de ALV in 2022 hebben we dit gesprek 
gekoppeld aan de nota Beschermd Dorpsgezicht. in deze nota is als beleidsregel opgenomen dat 
lantaarnpalen in de kern voorzien moeten zijn van een Leidse kap. Dit maakt ons punt voor meer 
eenheid in de kappen sterker De gemeente lijkt open te staan voor onze wensen, maar tot op 
heden zijn er geen concrete toezeggingen gedaan. Dit wordt mede veroorzaakt door gebrek aan 
continuïteit in het ambtenarenbestand bij de gemeente, we krijgen steeds met andere 
contactpersonen te maken. 
 
Tot slot waren we betrokken bij de oprichting van de culturele raad van Noordwijk. Het bestuur 
heeft meegedacht tijdens de startbijeenkomst en was aanwezig bij de avond ‘Een zee aan 
cultuur’ waarop de nieuwe cultuurraad werd gepresenteerd. 
 
Stichting Welzijn Noordwijk 
In november waren we vertegenwoordigd bij een netwerkbijeenkomst voor wijkverenigingen, 
gezamenlijk georganiseerd door Welzijn en de gemeente.  Het was een boeiende, interactieve 
bijeenkomst met een interessante inleiding over het meldpunt Eenzaamheid. Deze informatie 
nemen we mee binnen het thema Leefbaarheid.   
 



 

 
 

  
 
 

  

Stichting Calorama  
Met het bestuur van Calorama hebben we de samenwerking geëvalueerd en afgesproken is dat 
Calorama vanaf 2023 zelf de rondwandelingen zal gaan organiseren. De samenwerking tussen 
onze vereniging en Calorama willen we over en weer graag in stand houden .  
 
Noordwijk Marketing 
Noordwijk Marketing heeft in het kader van haar ‘merkenbeleid’ een verhaal laten schrijven over 
alle vier kernen van Noordwijk. Het bestuur is gevraagd om feedback te geven op ‘Het Verhaal 
van Noordwijk Binnen’ wat heeft geleid tot aanpassing van de tekst.  
 
Deelname cultuur- en informatiemarkt  
In augustus en september heeft het bestuur een kraam bemand op de cultuur- en 
informatiemarkt in Noordwijk en Noordwijkerhout. Dit is een initiatief van de gemeente 
Noordwijk i.s.m. Noordwijk Marketing dat zich in de komende jaren verder zal ontwikkelen. 
Onze deelname heeft een aantal nieuwe leden opgeleverd.  
 
Stichting Liebermann  
Het bestuur was vertegenwoordigd bij de uitreiking van het eerste boek over Liebermann ‘Max 
Liebermann in Noordwijk’. Tevens hebben we een bijdrage van 250,- geleverd aan het tot stand 
komen van dit boek  
 
Cultureel Historisch Genootschap Duin- en Bollenstreek 
In oktober waren we aanwezig bij de 25-jarige jubileumbijeenkomst van het genootschap bij 
museum Veldzicht. Tevens waren we aanwezig bij de uitreiking van de Zwarte Tulpprijs. Deze 
prijs ging naar de winnaar van onze Erfgoedprijs in 2019, de bollenschuur in de Douzastraat. 
 
Boek over alle Voorstraten  
Een enthousiaste vrijwilliger uit Heesch (Brabant) is een boek aan het schrijven over alle 
Voorstraten in Nederland. Op zijn verzoek hebben wij zijn tekst gecorrigeerd en aangevuld. 
 
Aandachtsgebied cultuur 
Historische Rondwandelingen 
De commissie is tevreden over het afgelopen seizoen. In totaal waren er 486 deelnemers, 
waarvan 178 op Calorama zijn rondgeleid. Komend jaar zullen we nog meer publiciteit aan de 
wandelingen geven. De commissie heeft dit jaar een feestelijk uitstapje gehad  ter gelegenheid 
van het 40-jarig bestaan van de club. 
 
Markt onder de Linden:  
Het was een zeer geslaagde markt met goed weer en veel bezoekers. De afstemming met de 
Kerkstraatwinkeliers over de braderie is prima verlopen. Met de gemeente zal nog een evaluatie 
plaats vinden o.a. over het vuilnis. Er is een goede omzet gedraaid en de markt heeft een mooi 
positief saldo opgeleverd. Hiermee zijn een aantal materialen aangeschaft voor markten in 
komende jaren. Tevens vormen deze inkomsten een mooie bijdrage aan andere activiteiten van  
De Oude Dorpskern zoals bijv. de productie van Kernpunten. 
 
Torenklimcommissie 
Ook deze commissie heeft een goed jaar gehad. Er is meegewerkt aan Open Monumentendag en 
alle leerlingen van de groepen 7 en 8 van de Noordwijkse basisscholen zijn uitgenodigd voor een 
bezoek aan de toren. Wel zijn er zorgen over de vitaliteit van een aantal gidsen, zij kunnen de 
toren niet of weinig meer op. Enkele activiteiten zijn om die reden aangepast of gestopt zoals 
bijvoorbeeld de levende kerststal en de bijzondere oudejaarsactiviteiten. 



 

  
Kinderkerstwandeling  
De kinderkerstwandeling was een groot succes. Ruim drie honderd ouders, grootouders en 
kinderen hebben ervan genoten. Dit succes was voor een groot deel te danken aan de inzet van 
Herma van Piekeren en het Kleynkoor. Het bestuur heeft daarom aan het bestuur van Stichting 
Kleynkoor gevraagd om, met ingang van 2023, de organisatie van dit evenement in zijn geheel 
over te nemen. Voortzetting van deze traditie stellen wij echter bijzonder op prijs stelt en wij 
zullen daarom aan de leden van de vereniging voorstellen jaarlijks een financiële bijdrage te 
leveren aan de wandeling. 
 
Muzikale Kerstwandeling 
De commissie heeft een enquête gehouden onder bewoners die voorheen hun huis ter 
beschikking stelden. Van de 35 adressen reageerde slechts 25% positief. Vervolgens zijn 
alternatieve plannen bedacht maar daarmee zou de wandeling een heel ander karakter krijgen 
en voor goede uitvoering daarvan was te weinig tijd. Uiteindelijk is besloten de wandeling voor 
dit jaar te annuleren en voor volgend jaar tijdig een nieuw plan te ontwikkelen.  

 
Aandachtsgebied Erfgoed 
Binnen dit aandachtsgebied volgen we de bouwontwikkelingen in onze oude dorpskern en 
dienen we waar mogelijk en nodig zienswijzen in. We ondernamen de volgende activiteiten: 
- Abn-Amro gebouw Lindenplein 

Voor de verbouwing van de ABN Amro op het Lindenplein ligt er een acceptabel plan. Het oude 
bankgebouw wordt voor een deel omgezet naar woningen. We hebben een zienswijze ingediend 
op het gebrek aan parkeerplaatsen. 
- Voorstraat 13 

De verbouwing van een woonhuis aan Voorstraat 13 hebben we kritisch gevolgd. De verhoging 
van het dakvlak t.o.v. de naastgelegen woningen doet afbreuk aan de fraaie gevelrij. Helaas was 
de vergunning wel verstrekt. Onze verbazing hierover is voorgelegd aan de erfgoedcommissie, 
maar die bleek overruled door de ODWH.    
- Douzastraat 2 - 4 

De afbraak van de boerderij en de plannen voor de invulling ervan hebben we bekeken en 
vinden we acceptabel. Het is zeer spijtig dat de oude boerderij niet is kunnen behouden, het was 
bouwkundig een karakteristiek ensemble in het dorp  
- Offemweg tussen 22 en 24 

Voor de realisatie van een pand met drie appartementen aan de Offemweg  is het 
vergunningstraject gestart. Zodra de plannen definitief bekend en openbaar zijn zullen we op de 
plannen reageren. 
 
Omgevingsvisie (onderdeel van de omgevingswet) 
De omgevingsvisie beschrijft hoe Noordwijk er in de toekomst uit gaan zien. Het gaat over alle 
zaken die nodig zijn om in Noordwijk te kunnen leven, wonen, werken, en recreëren. Denk 
daarbij aan gebouwen, water, lucht, bodem, natuur en wegen. 
De nieuwste versie van omgevingsvisie voor Noordwijk is vastgesteld. Echter, bij de vaststelling 
van de visie is ook vastgelegd dat er nog aanpassingen gemaakt dienen te worden.  
Wij hebben een zienswijze ingediend waarin wij vragen om meer aandacht  voor ons erfgoed.  
Tevens namen we deel aan een cursus Erfgoed & Omgevingsvisie 
 
Erfgoedcommissie gemeente Noordwijk 
Karel Reekers heeft zitting in de Erfgoedcommissie van de gemeente Noordwijk.  
 
Immaterieel erfgoed 
Het CHG heeft in samenwerking met erfgoed Leiden een onderzoek gedaan naar de 
het immaterieel erfgoed in onze bollenstreek. Wij hebben aan dit onderzoek deelgenomen. 
Voorbeelden van dergelijk erfgoed in Noordwijk zijn de bijnamen, de dorpsfeesten (met 
activiteiten als tobbetje steken, ringsteken, wielerronde), klederdracht, het St. Jorisgilde en de 
stille omgang. Een verslaglegging van de inventarisatie volgt nog. 



 

  
Voorjaarslezing 
In 2022 organiseerden we ook een voorjaarslezing, de uitgestelde lezing over 75 jaar bevrijding. 

Op 5 mei sprak Koen Marijt over ‘Noordwijk: oorlog, bezetting en vrijheid’. De lezing was 

interessant en we waren tevreden over het aantal bezoekers.  

De Najaarslezing en de uitreiking van de Erfgoedprijs 
Beide activiteiten vonden plaats op 18 november in een goed gevulde Oude Jeroenskerk.  
De lezing, met als thema de kerk zelf, werd verzorgd door Michel van Dam. 
De erfgoedprijs werd uitgereikt door Ab van der Wiel aan Stichting Calorama voor het uniek 
restaureren van het landschap en de opstallen aan de Gooweg. De twee andere genomineerden 
waren de projecten aan de Voorstraat 69 en Heilige Geestweg 59. We kijken met grote 
tevredenheid op deze avond terug. 
Een dag later was het de Dag van de Noordwijkse Geschiedenis. Deze dag werd georganiseerd 
door Koen van Toen. De activiteiten werden nog niet volop bezocht door de onbekendheid 
ervan, maar al met al zijn we positief en zullen we blijven meedenken in de doorontwikkeling 
van dit evenement. 
  
Sfeerverlichting 
Omdat we zo tegen het einde van het jaar allemaal weer verlangen naar het nieuwe jaar, zetten 
we ons mooie Beschermde Dorpsgezicht in november extra in het ‘licht’. Mede dankzij een 
aantal boomadoptanten brandt er dan al sinds jaren in een groot aantal lindebomen aan 
Lindenplein en Voorstraat, voor zover ze daarvoor geschikt zijn, feestelijke sfeerverlichting. Met 
de energiecrisis in gedachten zijn we daar dit jaar wat later mee begonnen. Op 2 december was 
het Sinterklaas, vergezeld van één van zijn knechten, die ons verraste met zijn hilarische intocht 
op een damesfiets. Samen met een aantal toeschouwende kinderen werd er op de rode knop 
gedrukt. Het inmiddels traditionele ontsteken van de sfeerverlichting was nog niet eerder zo 
leuk en zo druk bezocht.  
Helaas bleek daarna dat er bij het snoeien van de bomen deze keer veel meer schade is ontstaan 
dan bij eerdere snoeibeurten. Normaal gesproken draagt de vereniging de kosten van die enkele 
reparaties, maar dit keer is de schade zo groot dat we met de gemeente, immers onze partner in 
dit project, in gesprek zijn gegaan over het voor hun rekening nemen ervan. De gesprekken 
hierover waren op het eind van het verslagjaar nog niet afgerond. 
 
Aandachtsgebied leefbaarheid 
Het bestuur is van mening dat we meer activiteiten zouden kunnen ondernemen die de sociale 
samenhang en veiligheid in onze oude dorpskern bevorderen. Met dat doel voor ogen hebben 
we getracht een commissie Leefbaarheid op te richten. Die commissie zou zich meer voor 
dergelijk  ‘wijkwerk’ kunnen inzetten. Na een oproep aan leden om daar een start mee te maken 
bleek bij de eerste bijeenkomsten van kandidaat-commissieleden dat er nog veel vragen over dit 
initiatief leven. Het is daarom nog niet gelukt een goede vorm voor de commissie te vinden en 
de ontwikkeling is daardoor stil gevallen. Het bestuur denkt nu aan een herstart in de vorm van 
thema-avonden rond onderwerpen die onze leden op dit gebied bezig houden. Begin 2023 zijn 
nieuwsbrieven uitgegaan om thema’s te inventariseren.  
 
Noordwijk, maart 2023 
 
 
Zie ook de bijlage: Overzicht en conclusie van onze vragen over besluitvorming 
 



 

  
Bijlage: Overzicht en conclusie van onze vragen over besluitvorming 
 
1. Bent u tevreden met de huidige wijze van besluitvorming binnen de vereniging?  

Ja 79  Geen mening 45 Nee 10  
 

• Ik waardeer de inzet en enthousiasme van DOD 

• Ik ben net een blauwe maandag lid 

• Meer met de leden overleggen 

• Ik vertrouw erop dat het bestuur handelt naar waar de vereniging voor staat, dus in het 

algemeen ben ik hierover tevreden 

• Als lid is er weinig inzicht over de te nemen besluiten of standpunten van het 

bestuur/vereniging 

• Aan de huidige situatie niets veranderen. De vrijwillige bestuursleden worden in de ALV 

gekozen om hun interesse, kundigheid en bestuurservaring. Het bestuur wordt door de 

diverse commissies, geïnteresseerde of verontruste leden op de hoogte gebracht van de 

activiteiten en gedachten die binnen de vereniging spelen. Aan de hand van deze informatie 

neemt het bestuur beslissingen en kan het een vereniging leiding geven. In de ALV wordt er 

verantwoording afgelegd aan de leden. Op dat moment is het de ALV die het gevoerde 

beleid goed dan wel afkeurt met de daaraan gekoppelde consequentie. Met het instituut 

ledenraadpleging worden bestuursbeslissingen onnodig vertraagd. Heb vertrouwen in de 

gekozen delegatie van een vereniging!! 

• Zoals bovenstaand geformuleerd met jaarplan en verantwoording achteraf 

• Het bewust solitair acterend bestuur m.b.t. ruimtelijke ordening en leefbaarheid vind ik niet 

passend binnen een moderne vereniging met als aandachtsgebied mijn wijk 

• Ik ben sluimerend lid n.a.v. interesse van Historie van Noordwijk 

• Maar uw zorg is terecht: het was de ver-van-mijn-bedshow 

• Uiteraard onbedoeld zou een besluit de vereniging meer nadeel dan nut kunnen bezorgen  

• Jullie doen heel goed werk, maar inderdaad leden meer bij betrekken 

• De besluitvorming is mij onbekend 

• Ben momenteel aan het revalideren. Ten gevolge van corona. Hoofd is niet helemaal 

betrokken. 

• Mijn lidmaatschap is nog tekort voor een mening 

• Bestuur moet oppassen niet gegijzeld te worden door één of twee kritische leden, die ook 

nog eens niet bereid zijn zitting te nemen in commissies 

 
2. Deelt u de mening van het bestuur dat onze voornemens uw betrokkenheid bij de vereniging 

zullen verbeteren?   Ja 103  Geen mening 21 Nee 10  

• Het is het proberen waard 

• De betrokkenheid zal zeker verbeterd worden, maar in het algemeen ben ik geen actief lid. 

Mogelijk dat bij bepaalde onderwerpen ik door deze voornemens iets actiever zal 

deelnemen 

• Welke voornemens bedoelt u als bestuur? 

• Alleen dan wanneer er geen sprake is van een ‘dogma’, maar als een eventueel nog, naar 

aanleiding van de diverse gegeven meningen, te veranderen plan/idee/streven 

• Ik betwijfel of het bestuur wel echt democratie wil t.a.v. ro en lfbh. ‘Binnen de doelstelling 

van de vereniging’ is vaag en niet alleen ter beoordeling van het autocratische bestuur. 

U noemt het aantal van 80 vrijwilligers? Hoeveel daarvan zijn struktureel betrokken bij de 
door mij genoemde aandachtsgebieden? Uw informatie bevat herhaaldelijk halve en hele 
onwaarheden. Bv is nooit een cie. erfgoed gepresenteerd en de cie. leefbaarheid is er nog 
niet gekomen.  



 

  
Tot en met de laatste ALV heeft u nooit aangegeven het met mij eens te zijn t.a.v de 
besluitvorming.  
U noemt alleen maar problemen tav leden involvement. Met de huidige 
communicatiemogelijkheden moet dat kunnen! Bij standpuntbepaling gaat u toch niet over 
een nacht ijs? Hoewel u dat bv bij de beoordeling van nwe led-straatverlichting voor de 
komende 30 jaar overigens wel deed. 
Tav deze 2 onderwerpen zouden alleen mening van leden-bewoners van de kern moeten 
worden geïnventariseerd. Dit gaat wringen en ik vraag me daarom af of de vereniging zich 
niet alleen met cultuur en erfgoed zou moeten bezighouden. 

• Gelet op de vermelde problematiek is dit op zijn minst het proberen waard 

• Geen info hierover 

• Wel weer hoop werk, maar helpt wel structuur te brengen in de uit te voeren plannen 
 

3. Deelt u de mening van het bestuur dat de invoering van een jaarplancyclus uw 

betrokkenheid bij de vereniging zal verbeteren? Ja 100 - Geen mening 24 - 

Nee 10 
 

• Er moet wel flexibiliteit blijven om te kunnen reageren op actuele situaties. Is er 

voldoende deskundigheid in huis? 

• Weet dat nog niet. Ligt eraan of dat besproken wordt met de leden. 

• Bij erfgoed is de actualiteit niet in te plannen 

• Tav de 2 genoemde gebieden is vantevoren niet te voorzien wat er gaat spelen, laat 

staan een standpunt te bepalen 

• Ja, meer kennis versterkt de betrokkenheid 

• Niet de betrokkenheid, maar wel duidelijkheid met een visie die gedeeld wordt 

• Zeker, neemt ook de wind uit de zeilen van kritische leden  
 

Conclusie 

Wij zijn tevreden over de respons, we kregen een reactie van 135 leden bij een aantal van 

457 verstuurde nieuwsbrieven, dit is 29,5 % respons.*  

We durven dan ook te concluderen dat we over het algemeen op de juiste manier 

handelen, maar dat meer transparantie door te gaan werken met een jaarplan en vaker 

ledenpeilingen te houden op prijs wordt gesteld. In 2023 gaan we hier mee aan de slag. 

 

* Voor meting t.b.v. een directe zoektocht naar verbetermogelijkheden (vooruitkijken) 

geldt geen minimum, maar hoe meer respondenten, hoe beter het beeld. Een respons van 

> 20% is dan zeker niet slecht. (Bron: www.tevredenheidsonderzoek.org) 
 



 

  
Bijlage: Overzicht en conclusie van onze vragen over besluitvorming 

4. Bent u tevreden met de huidige wijze van besluitvorming binnen de vereniging?  

Ja 79  Nee 10  Geen mening 45 
 

• Ik waardeer de inzet en enthousiasme van DOD 

• Ik ben net een blauwe maandag lid 

• Meer met de leden overleggen 

• Ik vertrouw erop dat het bestuur handelt naar waar de vereniging voor staat, dus in het 

algemeen ben ik hierover tevreden 

• Als lid is er weinig inzicht over de te nemen besluiten of standpunten van het 

bestuur/vereniging 

• Aan de huidige situatie niets veranderen. De vrijwillige bestuursleden worden in de ALV 

gekozen om hun interesse, kundigheid en bestuurservaring. Het bestuur wordt door de 

diverse commissies, geïnteresseerde of verontruste leden op de hoogte gebracht van de 

activiteiten en gedachten die binnen de vereniging spelen. Aan de hand van deze informatie 

neemt het bestuur beslissingen en kan het een vereniging leiding geven. In de ALV wordt er 

verantwoording afgelegd aan de leden. Op dat moment is het de ALV die het gevoerde 

beleid goed dan wel afkeurt met de daaraan gekoppelde consequentie. Met het instituut 

ledenraadpleging worden bestuursbeslissingen onnodig vertraagd. Heb vertrouwen in de 

gekozen delegatie van een vereniging!! 

• Zoals bovenstaand geformuleerd met jaarplan en verantwoording achteraf 

• Het bewust solitair acterend bestuur m.b.t. ruimtelijke ordening en leefbaarheid vind ik niet 

passend binnen een moderne vereniging met als aandachtsgebied mijn wijk 

• Ik ben sluimerend lid n.a.v. interesse van Historie van Noordwijk 

• Maar uw zorg is terecht: het was de ver-van-mijn-bedshow 

• Uiteraard onbedoeld zou een besluit de vereniging meer nadeel dan nut kunnen bezorgen  

• Jullie doen heel goed werk, maar inderdaad leden meer bij betrekken 

• De besluitvorming is mij onbekend 

• Ben momenteel aan het revalideren. Ten gevolge van corona. Hoofd is niet helemaal 

betrokken. 

• Mijn lidmaatschap is nog tekort voor een mening 

• Bestuur moet oppassen niet gegijzeld te worden door één of twee kritische leden, die ook 

nog eens niet bereid zijn zitting te nemen in commissies 

 
5. Deelt u de mening van het bestuur dat onze voornemens uw betrokkenheid bij de vereniging 

zullen verbeteren?   Ja 103  Nee 10  Geen mening 21  

 

• Het is het proberen waard 

• De betrokkenheid zal zeker verbeterd worden, maar in het algemeen ben ik geen actief lid. 

Mogelijk dat bij bepaalde onderwerpen ik door deze voornemens iets actiever zal 

deelnemen 

• Welke voornemens bedoelt u als bestuur? 

• Alleen dan wanneer er geen sprake is van een ‘dogma’, maar als een eventueel nog, naar 

aanleiding van de diverse gegeven meningen, te veranderen plan/idee/streven 

• Ik betwijfel of het bestuur wel echt democratie wil t.a.v. ro en lfbh. ‘Binnen de doelstelling 

van de vereniging’ is vaag en niet alleen ter beoordeling van het autocratische bestuur. 

U noemt het aantal van 80 vrijwilligers? Hoeveel daarvan zijn struktureel betrokken bij de 
door mij genoemde aandachtsgebieden? Uw informatie bevat herhaaldelijk halve en hele 
onwaarheden. Bv is nooit een cie. erfgoed gepresenteerd en de cie. leefbaarheid is er nog 
niet gekomen. Tot en met de laatste ALV heeft u nooit aangegeven het met mij eens te zijn 
t.a.v de besluitvorming.  

 



 
U noemt alleen maar problemen tav leden involvement. Met de huidige 
communicatiemogelijkheden moet dat kunnen! Bij standpuntbepaling gaat u toch niet over 
een nacht ijs? Hoewel u dat bv bij de beoordeling van nwe led-straatverlichting voor de 
komende 30 jaar overigens wel deed. 
T.a.v. deze 2 onderwerpen zouden alleen mening van leden-bewoners van de kern moeten 
worden geïnventariseerd. Dit gaat wringen en ik vraag me daarom af of de vereniging zich 
niet alleen met cultuur en erfgoed zou moeten bezighouden. 

• Gelet op de vermelde problematiek is dit op zijn minst het proberen waard 

• Geen info hierover 

• Wel weer hoop werk, maar helpt wel structuur te brengen in de uit te voeren plannen 

 
6. Deelt u de mening van het bestuur dat de invoering van een jaarplancyclus uw 

betrokkenheid bij de vereniging zal verbeteren?  Ja 100  Nee 10  Geen 

mening 24 

 

• Er moet wel flexibiliteit blijven om te kunnen reageren op actuele situaties. Is er voldoende 

deskundigheid in huis? 

• Weet dat nog niet. Ligt eraan of dat besproken wordt met de leden. 

• Bij erfgoed is de actualiteit niet in te plannen 

• Tav de 2 genoemde gebieden is vantevoren niet te voorzien wat er gaat spelen, laat staan 

een standpunt te bepalen 

• Ja, meer kennis versterkt de betrokkenheid 

• Niet de betrokkenheid, maar wel duidelijkheid met een visie die gedeeld wordt 

• Zeker, neemt ook de wind uit de zeilen van kritische leden  

 
Conclusie 
Wij zijn tevreden over de respons, we kregen een reactie van 135 leden bij een aantal van 457 
verstuurde nieuwsbrieven, dit is 29,5 % respons.*  
We durven dan ook te concluderen dat we over het algemeen op de juiste manier handelen, 
maar dat meer transparantie door te gaan werken met een jaarplan en vaker ledenpeilingen te 
houden op prijs wordt gesteld. In 2023 gaan we hier mee aan de slag. 
 
* Voor meting t.b.v. directe zoektocht naar verbetermogelijkheden (vooruitkijken) geldt geen 

minimum, maar hoe meer respondenten, hoe beter het beeld. Een respons van > 20% is dan 

zeker niet slecht. Bron: www.tevredenheidsonderzoek.org 

 
 


